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Vragen van het lid Fritsma (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over de forse stijging van Syrische asielzoekers in Nederland 
(ingezonden 19 maart 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Forse stijging Syrische asielzoekers»?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u het dat in de eerste maanden van 2014 al 918 Syrische 
asielzoekers naar Nederland zijn gekomen, hetgeen een derde deel is van het 
totaal van vorig jaar? Heeft uw toezegging om vrijwel alle Syrische asielzoe-
kers tot Nederland toe te laten hierin een rol gespeeld? Zo neen, waarom 
niet? 

Vraag 3
Waarom laat u vrijwel alle Syrische asielzoekers tot Nederland toe terwijl 
opvang in de regio mogelijk is, bijvoorbeeld in de rijke golfstaten? Welke 
inzet heeft de regering hierop tot nu toe getoond? Hoeveel Syrische 
asielzoekers worden momenteel opgevangen door de rijke golfstaten in de 
regio? 

Vraag 4
Wat gaat u doen om te bewerkstelligen dat alle afgewezen Syrische asielzoe-
kers Nederland daadwerkelijk verlaten en niet opgevangen worden door 
PvdA-burgemeesters?

1 www.ND.nl, 15 maart 2014
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